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استاندار آذربایجان شرقی:

آب رودخانه ارس برای جلوگیری از تنش آبی در تبریز انتقال مییابد

استاندار آذربایجان شرقی از طرح انتقال آب رودخانه ارس به عنوان تنها راهکار موجود برای پیشگیری از بروز تنش آبی

در تبریز یاد کرد و گفت: 35 کیلومتر از این طرح که در شورای عالی اقتصاد هم به تصویب رسیده آغاز شده است و ادامه

آن نیز باید با جذب سرمایهگذار اجرایی شود.

دکتر مجید خدابخش در جلسه ستاد اقتصاد مقاومتی استان با حضور وزیر نیرو، با اشاره به اینکه در حال حاضر تنها در دو شهرستان میانه و کلیبر تنش آبی داریم، افزود: شهر تبریز

هم در این لحظه دچار تنش آبی نیست، اما پیش&zwnj;بینی می&zwnj;شود که در 5 سال آینده با افزایش جمعیت شهر به دو میلیون نفر با این مشکل مواجه خواهیم شد.

وی خاطرنشان کرد: برای تأمین آب تبریز در سال 1372 دو خط انتقال به ظرفیت 5 مترمکعب بر ثانیه از زرینه&zwnj;رود پیش&zwnj;بینی شده بود که یک خط آن اجرا شده و

امروز برای اجرای خط دوم، آب کافی در دسترس نیست.

خدابخش ادامه داد: تنها راهکاری که برای تأمین این آب پیش&zwnj;بینی شده انتقال آب از رودخانه ارس است که در شورای اقتصاد نیز به تصویب رسیده و برای اجرای آن

نزدیک به 700 میلیون یورو سرمایه&zwnj;گذاری لازم است.

وی با بیان اینکه 35 کیلومتر از این طرح از محل اعتبارات آب&zwnj;های مرزی شروع شده، افزود: با اجرای این طرح علاوه بر تأمین آب مورد نیاز تبریز، شهرهای واقع در مسیر

هم از آن بهره&zwnj;مند خواهند شد.

استاندار آذربایجان شرقی درخصوص واگذاری اراضی پایاب سد خداآفرین هم گفت: با هزینه&zwnj;های زیادی که برای احداث این سد شده است، اگر زمین&zwnj;های

پایین&zwnj;دست آن صرفاً برای کشت استفاده شود مقرون به صرفه نخواهد بود و ما باید به دنبال زنجیره تولید در این منطقه باشیم.

وی افزود: از تمام سرمایه&zwnj;گذارانی که بخواهد زنجیره تولید را در این منطقه راه&zwnj;اندازی کند استقبال می&zwnj;کنیم و البته عشایر منطقه نیز در ازای حقوقی که دارند

در این طرح&zwnj;ها مشارکت داده می&zwnj;شوند.

دکتر خدابخش در خصوص وضعیت تولید و مصرف برق در استان نیز گفت: هم&zwnj;اکنون 200 مگاوات کمبود تولید برق داریم که این رقم در سال آینده به 400 تا 500

مگاوات خواهد رسید.

وی افزود: با وجود این مشکلات هنوز هم سرمایه&zwnj;گذاران و تولیدکنندگانی هستند که با قدرت به کار خود ادامه می&zwnj;دهند و نشاط سرمایه&zwnj;گذاری در استان

قابل مشاهده است.

استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به پروژه احداث نیروگاه هریس، گفت: تجهیزات این نیروگاه در حال نصب است، اما به دلیل طولانی شدن زمان اجرای پروژه، با کمبود آب

مواجه است که راه&zwnj;اندازی بخش بخار آن را با تردید مواجه کرده؛&zwnj; اما در بخش گاز مشکل خاصی نداریم و با پایان نصب تجهیزات این بخش شروع به فعالیت

خواهد کرد.

با پیگیری وزارت نیرو و همکاری سازمان نیز که در سال 95 کلنگ&zwnj;زنی شده بود به دلایل فنی به بناب منتقل شده و امیدواریم  ایلخچی  وی اضافه کرد: نیروگاه 

خصوصی&zwnj;سازی بتوانیم احداث این نیروگاه را نیز در سریع&zwnj;ترین زمان ممکن آغاز کنیم.
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